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Plats:  Nissagården Slänsmåla 

 

1 Mötets öppnande, närvarande 

Ordförande Claire hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat. 

 

Claire Sjöström 

Anna Svensson 

Marie Algotsson 

Nils-Sjöström 

Christer Olsson 

Nils-Erik Svensson 

Kalle Karlsson 

Nisse Svensson 

 

Ej närvarande: 

Staffan Olsson 

Lisbeth Karlsson 

Per-Ove Olsson 

Hugo Algotsson 

 

§2 Val av justeringsperson 

Christer Olsson valdes att justera protokollet. 

Nils-Erik Svensson valdes som sekreterare. 

 

§3 Föregående protokoll 

Tas i samband med resp. punkt nedan.. 

 

§4 Utvärdering Jul/Höstfest dern 16 nov 

Julfesten gav ca 17’ i intäkt och ca 5’ i kostnader. 

Mängden mat var lagom i år. 

En vinst från lotterierna gick ej ut. 

 

§5 Utvärdering Ringamåladagen tsm med andra föreningar 

Bestämdes att vi träffas i Byahuset onsdagen 2025-01-15 kl 18:30. Vi bjuder på macka med 

kaffe. 

Christer meddelar följ: Ihre BTK, Inez, RIK 

Nils-Erik meddelar följ: RödaKorset(Ingrid), Alf B, Simon, Mattias, Ida. 

Claire meddelar följ: Kyrka(MarieLouise), Tuve 

Kalle meddelar följ: Bygdegården 

Nisse meddelar följ: Öjasjöns FVOF, Johannes o Diana 

 

Marie och Anna ansvarar för att det blir fika. 

Claire tar fram agenda. 

 

§6 Projekt Nissagården 

SydostLeader projektet är slutredovisat, men de har inte hunnit titta på det ännu. 

 

Ängsladan 

Hur gammal är den diskuterades. Kolla med Per-Ove och/eller Arvid. De kanske vet. 
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Åtgärds och kostnadsförslag från Byggnadsvårdsföretag hade inkommit och diskuterades. Gör 

vi allt enligt deras förslag så hamnar kostnaden uppåt 300 000 kr. Sedan tillkommer lite eget 

arbete med att tömma ladan och fixa till lite runtom ladan. 

Frågetecken framfördes om vi orkar med detta nya projekt just nu. Ansökan bör troligen vara 

inne före den 15 jan. 

Vi enades om att vi allra först bör ta en diskussion med Länsstyrelsen om vad de tycker vad, 

och hur mycket på ladan som bör åtgärdas. Alltså nån som kommer till Nissagården och 

diskuterar detta innan vi skickar in ansökan. 

Tore har tidigare lovat att hjälpa till med detta. Claire kontaktar honom och ger honom också 

kostnadsunderlaget. 

 

Vitmålning av Nissagården. 

Fönster och det mesta som är vitmålat befinner sig i ett dåligt skick och behöver åtgärdas. 

För att kunna göra detta behövs både ställningar och lift. 

Bestämdes att några arbetsdagar till våren och försommaren planeras in för detta. Med start i 

slutet på april el början på maj. 

Detta har egentligen större prioritet än ängsladan. Sedan hinner vi med stor sannolikhet inte 

med alla fönster i år utan arbetet får delas upp på flera år. 

 

§7 Ekonomi 

Vi har ca 220’ på banken och en liten summa i kassan. 

 

§8 Hembygdsförbundet 

Staffan var inte med så inget att rapportera om denna punkt. 

 

§9 Landsbygds- och skärgårdsrådet 

Privatpersoner i Mörrum har kontaktat rådet då de har synpunkter på att nya 

solcellsanläggningar byggs på produktiv åkermark. Tyvärr har man inte möjlighet att 

överklaga eftersom bygglov inte har krävts. 

 

”Årets eldsjäl” har utsetts och kommer att koras inom kort. 

 

§10 Övriga frågor 

Inventering museirummet 

Datum för att tömma och städa ut rummet bestäms senare. Lämpligen i febr-mars nån gång. 

 

Bildvisning - Alfredsson gård 

Bestämdes till lördagen 205-02-15 kl 17 i Bygdegården Högaböke.Vi bjuder på fika, Clair, 

Nils o Elisabeth fixar detta. Kalle bokar lokalen. Nils-Erik fixar bildvisningen och bjuder in 

Uno och Håkan som känner till vad bilderna innehåller. 

 

Uthyrning Nissagården 

Hyrs ut nu till helgen för hundsök inomhus. De behöver ingen värme och inget vatten. 

 

Ansvarig byahuset 

Frågan kom upp eftersom vi fått förfrågan om uthyrning av byahuset privat till barndop, 

Enligt det avtal vi har med kommunen så får vi inte hyra ut lokal i skolan till privata fester 

eller arrangemang. Detta för att kommunen inte vill konkurrera med andra föreningar i 

Ringamåla som hyr ut lokaler, typ Bygdegården, Ihrestugan, Nissagården. 
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Däremot kan föreningar använda den kostnadsfritt till passande sammankomster. Någon 

egentlig bokningsrutin anses inte behövas utan det ligger en kalender i skolan där man 

antecknar sin närvaro. Claire meddelar den som frågat ovanstående. 

 

Byggdekommitén 

Byggdekommitén som fanns för några år sedan hade som uppgift att bevaka allmänna 

samhällsfrågor, som berör Ringamåla.  

Hembygdsföreningen tog över detta ansvar, men vi får se upp så inte detta glöms bort. 

Några frågor som har varit och kanske blir aktuella 

Kommunens/privata vägar 

Kommunen har tagit bort ansvaret för att underhålla vissa av sina vägar och överlåter nu detta 

till de som bor där. Här har många andra samhällsföreningar reagerat och protesterat, men inte 

Ringamåla Hembygdsför. 

Förskolan 

Förskolan är upp till diskussion om nerläggning med jämna intervall. Kanske inte just nu, 

men vi bör hålla koll på detta framöver. 

 

Stadgarna som ligger på hemsidan är inte de aktuella. Nils-Erik kollar upp och rättar till detta. 

 

För att ovanstående inte ska glömmas bort bestämdes att vi föreslår årsmötet följande: 

En sektion bildas inom Hembygdsföreningen som enbart ägnar sig åt dessa frågor. Personerna 

som ingår kan, men måste inte ingå i styrelsen. I styrelsemöten deltar nån från sektionen 

alternativt lämnar en rapport om vad som pågår. 

Styrelsen ser efter beslutet till att bemanna denna sektion med lämpliga personer. 

Kanske bör sektionens uppdrag också förtydligas (om inte det som står i stadgarna räcker). 

Claire ser till att ovanstående kommer med på agendan till årsmötet. 

 

Familjeavgift 

Förslag framfördes att vi bör införa en familjeavgift i föreningen. 

Förslagsvis 200 kr per familj, som då inkluderar 2 vuxna och deras barn under 18 år. 

På detta sätt finns det en chans att vi får in lite ungdomar i föreningen. 

Bestämdes att förslaget tas upp på årsmötet. Claire ser till att det kommer med på agendan. 

 

Julgransplundring för barn 

Förslag framfördes att vi bör starta upp detta eftersom det nu finns ganska mycket barn i 

Ringamåla. 

Bestämdes att vi har en Julfest/Julgransplundring söndagen den 12 jan kl 15 i Bygdegården 

Högaböke. Bygdegårdsföreningen ställer upp med lokalen. 

Claire fixar en liten affish om detta, som vi sedan sprider, framförallt på facebook. 

Nils-Erik och Ingrid har lovat planera och hålla i detta. Anna och Claire lovade också hjälpa 

till. 

Nils-Erik återkommer med mer detaljer till Claire innan affishen görs. 

 

Överbliven läsk. 

Förbrukas på julfesten och på uppföljning Ringamåladagen. Eventuellt överblivet med kort 

datum säljes billigt till de i styrelsen som är intresserade. 
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Julhälsning 

Julhälsningen som MarieLouise skickade ut var omtyckt. Claire erbjöd sig att skriva en 

julhälsning som skickas ut till medlemmar. 

 

 

§11 Nästa möte - Förslag från Claire 
 
 
Datum Tid Veckodag Att diskutera utöver ordinarie agenda 
2025-02-19 18:30 Onsdag Planera årets program + årsmöte 
2025-03-23 16:00 Söndag Årsmöte + kort styrelsemöte om firmatecknare 
2025-04-16 18:30 Onsdag Valborg 
2025-05-14 18:30 Onsdag söndagar i juli 
2025-06-11 18:30 Onsdag Ringamåladagen, uppstart 
2025-07-24 18:30 Onsdag Utvärdering söndagar i juli, färdigställa planering Ringamåladagen 
2025-09-18 18:30 Onsdag Utvärdering Ringamåladagen, planera utvärderingsträff 
2025-10-15 18:30 Onsdag Planering Jul/Höstfest 
2025-12-10 18:30 Onsdag Utvärdering Jul/Höstfest, avslutning på året 
 

Godkändes med följande tillägg: 

Ytterligare ett möte läggs in före Ringamåladagen. Bestämdes till onsdagen 2025-08-13. 

Tidpunkt för planering av Midsommardagen ansvarar och kallar RIK till. 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

Nils-Erik Svensson (sekreterare) 

 

Justeras: 

 

 

Claire Sjöström (ordförande)  

 

 

Christer Olsson (justerare) 

 

 


